
Betreft: Opvang 2 á 300 "immigranten" in ARA Hotel 

Geachte Raadsleden, 

Zwijndrecht, 25 januari 2024 

Aan: 
Gemeenteraad der 

Gemeente Zwijndrecht 
Postbus 15 
3330 AA Zwijndrecht 

Wij waren op 22 januari 2024 aanwezig op de informatiemarkt in het Spektakel. We vonden dit 

een chaotische bijeenkomst. Afgezien van wat vrijblijvende gesprekjes met enkele best aardige 

gemeenteambtenaren en COA-personen, was er totaal geen duidelijke informatiestructuur te 

bekennen en werden de mensen, die serieuze vragen hadden door vriendelijke ambtenaren 

eigenlijk weggestuurd met de boodschap: "de gemeente gaat dit doen en zal zijn best doen om 
alles in goede banen te leiden". 

Gezien de relatief grote opkomst was het niet mogelijk om systematisch de hele problematiek 

door te nemen, want er waren altijd meerdere inwoners die min of meer tegelijk door elkaar heen 

vragen wilden stellen. 
Storend was, dat niemand ergens notities van maakte. Dit geeft de indruk, dat opmerkingen van 

de inwoners niet relevant werden geacht en ook niet serieus werden genomen. Dit betreuren wij 

zeer. 

Wij maken ons daarom (nog steeds) ernstige zorgen over de aangekondigde opvang van die 200 
of 300 "asielzoekers" in hotel ARA en zijn mordicus tegen deze ontwikkeling nabij onze woonwijk. 

Onze zorgen, bezwaren c.q. vragen zullen wij hieronder systematisch vermelden: 

1. Hotel-restaurant ARA
-Gaat dit hotel/restaurant ongeacht of deze opvang er wel of niet komt in elk geval sluiten in

April 2024? Zo ja, waar moeten we dan terecht voor gewoon een kop koffie of een zakelijke

lunch? Dit is de enige locatie op een unieke plek in een Zwijndrechts natuurgebied.

Het hotel ligt midden in een prachtig wandel en recreatiegebied.

Gaat Gemeente Zwijndrecht zorgen voor een serieus alternatief als het ARA-restaurant
gesloten is?

2. Wandel -en recreatiegebied.

-Kan men in dit gebied straks nog veilig en zonder overlast wandelen of anderszins verblijven?
Kan de wandelaar daar straks nog veilig zijn auto parkeren? Zonder beschadigingen of

diefstal?

Gaat Gemeente Zwijndrecht zorgen voor extra toezicht/beveiliging van dit recreatiegebied en

bewaking van de parkeerplaats?

3. Trainingstoestellen

-Direct naast het hotel staan toestellen voor conditietraining. Kun je daar straks nog veilig
oefenen?

Krijgen we daar te maken met rondhangende "immigranten" die mensen lastigvallen?

Of gaat Gemeente Zwijndrecht zorgen voor extra toezicht/bewaking bij deze toestellen?

4. Bosgebied/natuurgebied naast het hotel.
-Blijft dat toegankelijk? Het wordt in de zomer veel gebruikt. Hoe voorkomt de Gemeente

Zwijndrecht, dat er straks geen bos meer is door b.v. brandstichting of (ernstige) vernielingen?
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-Groepjes “immigranten” zullen ongetwijfeld oversteken met het pontje. Wat voor maatregelen 
heeft Gemeente Zwijndrecht genomen ter voorkoming van overlast in Puttershoek?
Of moeten de inwoners van Puttershoek dit zelf maar uitzoeken?

Woonwijken Nederhoven-West
-Hoe gaat de woonwijk beschermd worden?
-Hoe wordt overlast door “passerende” groepen immigranten voorkomen? 
-Hoe wordt vernieling aan de in onze wijk geparkeerde auto’s voorkomen? 
-Hoe wordt autodiefstal voorkomen?
-Hoe wordt inbraak en diefstal in de woningen voorkomen?
-Hoe wordt vernieling aan de woningen en de tuintjes voorkomen?
Welke garanties kan Gemeente Zwijndrecht geven, dat dit soort gebeurtenissen niet zullen 
voor komen?
IS DE GEMEENTE ZWIJNDRECHT AANSPRAKELIJK VOOR DEZE EVENTUELE 
SCHADES?

8. Zwembadje voor kinderen nabij 1e parkeerplaats.
-Kan tijdens de lente/zomer het spartelbadje voor de kleine kinderen nog gebruikt worden 
zonder dat de kinderen lastiggevallen worden?
Kunnen de moeders nog wel ongestraft in hun bikini zonnen als de kinderen in het water 
spelen?
Of zorgt de gemeente voor extra toezicht c.q. beveiliging voor de moeders met kinderen?

5. Veerpont naar Puttershoek
-Kun je daar straks nog wel veilig komen te voet of per fiets? Krijgen we overlast op de 
veerpont door groepjes “immigranten”? Zo ja, blijft de veerpont dan wel varen of wordt hij 
opgeheven?
Of zorgt Gemeente Zwijndrecht voor extra beveiliging op de veerpont?

9. Hygiëne
-Gezien de ervaringen bij andere AZC ’s: Ligt straks de omgeving vol met menselijke 
uitwerpselen?
Of zorgt Gemeente Zwijndrecht voor extra toezicht en ruimt ze zelf deze menselijke 
uitwerpselen op?

7. Direct naast het ARA-hotel 
-Hier zijn enkele kleine “heuveltjes", die kinderen graag gebruiken om met hun rollerskates 
naar beneden te “zoeven”. Kunnen ze daar straks nog wel veilig en zonder overlast spelen? 
Of zorgt Gemeente Zwijndrecht ook daar voor extra toezicht/beveiliging?

6. Fietsroute langs het ARA-hotel
-Kun je hier straks nog wel probleemloos met je (klein)kinderen fietsen?
Of als je er wilt gaan wandelen, kun je dan nog wel veilig je fiets parkeren?
Of mag Gemeente Zwijndrecht aansprakelijk gesteld worden als fietsen gestolen worden?

12. Munnikenpark.
-Kun je straks nog wel veilig wandelen in het Munnikenpark? Idem langs de Devel? 
-Hoe te voorkomen, dat groepjes immigranten gaan rondhangen in het park? 
-Hoe voorkomt de Gemeente Zwijndrecht overlast en vernielingen in dit mooie wandelpark? 
-Kun je straks nog wel veilig parkeren bij ’t Weetpunt", zonder schade aan of diefstal van je 
auto of (elektrische)fiets?

10. Weilanden bij het ARA-hotel.
-Hier lopen o.a. schapen, koeien en paarden. Krijgen we daar straks te maken met dieren 
pesterij of dierenbeulerij? Of zorgt Gemeente Zwijndrecht ook hier voor extra toezicht/ 
bewaking?



Wat doet Gemeente Zwijndrecht om dit door veel vrijwilligers onderhouden park extra te 
beschermen? 

13. Basisscholen in Nederhoven.

-Kunnen onze kleintjes straks nog wel veilig en zonder overlast naar school lopen?
Of zorgt Gemeente Zwijndrecht voor extra toezicht en beveiliging van onze kinderen?

14. Openbaar vervoer.
-Kunnen we straks nog veilig en zonder overlast met de bus reizen?
(het is bekend dat op enkele plaatsen in Nederland extra beveiliging in het OV nodig is)

-Of komen er extra beveiligers in de bussen?

15. Winkelcentra Oudeland en Kort Ambacht
-Wat gaat de gemeente doen ter beveiliging van onze winkelcentra?
Het is bekend, dat in diverse plaatsen met AZC's het aantal winkeldiefstallen en vernielingen

ernstig is toegenomen.

Wat doet het Gemeentebestuur om dit in onze winkelcentra te voorkomen?

16. Bestemmingsplan.
Kan volgens het bestemmingsplan dit hotel zomaar omgezet worden in een AZC?

Heeft de Gemeente Zwijndrecht dit getoetst en in orde bevonden?
Of moet hiervoor ook nog het bestemmingsplan worden gewijzigd?

17. Omgevingsvergunning
Er moet een omgevingsvergunning worden verleend. Is die aanvraag al ingediend?
Gelden hiervoor de normale termijnen v.w.b. de ter inzagelegging en mogelijkheden tot
indienen van bezwaren?

18. Aantal asielzoekers.
Gemeente Zwijndrecht heeft "de opdracht" om 200 asielzoekers te huisvesten. In de pers en
TV is overal sprake van 300 asielzoekers. Is Gemeente Zwijndrecht van plan om het aantal te
beperken tot 200 asielzoekers?

Zo niet op grond waarvan meent de gemeente hiervan te kunnen afwijken?

19. Is plaatsing in Zwijndrecht wel noodzakelijk?

Volgens berichten in de pers n.a.v. de "weigering" van de gemeente Westland, lijkt de overheid

te kijken naar het totale aantal, dat per provincie wordt opgevangen. Heeft Gemeente
Zwijndrecht al overlegd met andere gemeenten om te kijken of verschuiving mogelijk is naar
andere gemeenten?

Het lijkt ons dat bovenstaande vragen en zorgen ondubbelzinnig door de Gemeente Zwijndrecht 
beantwoord moeten worden en dat er voordat een beslissing genomen wordt ook alle 
noodzakelijke maatregelen worden genomen en voorzien wordt in noodzakelijke extra 

beveiligingen. Vooralsnog zijn wij mordicus tegen deze opvang van asylzoekers. 

PS. Deze brief is ook aan B&W verzonden. 
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